



INO wash 4 Fabric liquid stain remover

INO-WSH4-946 (946 ml)



INO wash 4 is ideal to complete the elimination of tough stains. It penetrates fabrics to remove and cleanse dirt and stains.

With its blend of detergents and strong spotting agents, it penetrates fabrics to remove and cleanse dirt and stains such as blood, fruits, grass, drink, sweat, chocolate, wine, makeup, oil and grease.

It protects the structure of textile fibers of all types of fabrics, aprons, uniforms,

rags, cloths, sheets, pillow cases, surgical gowns and other heavy fabrics such as carpets and rugs. It is also suitable for home textiles, white and coloured fabrics, delicate fabrics (wool, silk, etc). It is ideal on collar and oversleeve.



CHARACTERISTICS

Active Ingredients	Organic Solvents
Appearance	Translucent liquid
Clarity	Limpid
Color	Colorless
Dilution	Direct vaporization without dilution
Foam	Not present
Format(s)	946 ml
Freeze thaw stable	Avoid freezing
Odour/perfume/fragrance	Banana
pH	9 - 9.5
Relative Density	1.02
Solubility	100%

FEATURES

- Application on all washable fabrics.
- Ideal to complete the elimination of tough stains.
- It protects the structure of textile fibers of all types of fabrics.

ino

wash



INO wash 4

Détachant liquide pour tissus

INO-WSH4-946 (946 ml)



INO wash 4 est un détachant pour textile conçu pour favoriser et compléter l'élimination des taches tenaces.

Grâce à son mélange de détergents et d'agents détachants puissants, il pénètre en profondeur afin d'éliminer et de désincruster les saletés et les taches tels que: sang, fruits, gazon, breuvage, transpiration, chocolat, vin, maquillage, huile et graisse.

Il protège la structure des fibres textiles de tous types de tissus: tabliers, uniformes, chiffons, toiles, draps, taies d'oreillers, vêtements chirurgicaux et autres tissus épais comme les tapis et les moquettes. Il convient également aux textiles de la maison, linge blanc ou de couleur, vêtements délicats (soie, laine, etc). Il est idéal pour les cols et manches.



CARACTÉRISTIQUES

Apparence	Liquide translucide
Clarté	Limpide
Couleur	Incolore
Densité relative	1.02
Dilution	Vaporisation directe sans dilution
Format(s)	946 ml
Ingrédients actifs	Solvants organiques
Mousse	Non présente
Parfum/odeur/fragrance	Banane
pH	9 - 9.5
Solubilité	100%
Stabilité au gel-dégel	Éviter le gel

AVANTAGES

- Application sur tous les tissus lavables à l'eau
- Favoriser et compléter l'élimination des taches tenaces
- Il protège la structure des fibres textiles de tous types de tissus

